
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie 
Algemene Zaken op donderdag 7 juni 2018 (20.30 – 22.00 uur) 

 

Aanwezig: voorzitter de heer Van der Woude, PvdA: mevrouw Baron, mevrouw Ottens, VVD: de 
heer Tromp, de heer Waterlander, CDA: mevrouw Rinkes, FNP: de heer Eijer, de heer De Swart, 
GL: de heer Van der Honing, GB Heerenveen: de heer Van der Ven, D66: de heer Van der Mark, 
CU: de heer Derks, HL: de heer Hartsuiker, SP: de heer Van der Veen 

 
Verder aanwezig: burgemeester Van der Zwan, wethouder Zoetendal, wethouder Broekhuizen 
 
Commissiegriffier: mevrouw Yska 
  
Afwezig: de heer Abma (CDA), (CDA), mevrouw Rozema (GL) 

 
 
Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/ 
 
1. Opening 

Voorzitter de heer Van der Woude opent de vergadering. 
 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3a. Besluitenlijst van de openbare vergadering van 17 mei 2018 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 
3b. Toezeggingen / LTA 
Geen opmerkingen. 
 
4. Mededelingen / ingekomen stukken 
Geen opmerkingen. 
 

5. Rondvraag 

Geen rondvragen. 
 
6. Rapport van bevindingen accountant 
Voorafgaand aan de inleiding door de accountant licht de heer Van der Ven  mondeling de 
bevindingen van de auditcommissie toe. De auditcommissie is van mening dat uit het rapport van 

de accountant blijkt dat de controle goed op orde is, risico’s goed in beeld zijn en er geen fouten of 
onzekerheden op de interne bedrijfsvoering geconstateerd zijn. Daar is de auditcommissie blij mee. 
Er zijn wat zorgen over de kosten van de jeugdzorg maar dit is vooralsnog beheersbaar. Ook de 
onderbouwing van de reserves en voorzieningen is goed op orde. 
 
a. Inleiding door accountant: toelichting aan de hand van bevindingen 
De accountant is voornemens om een goedkeurende verklaring af te geven. De jaarrekening geeft 

een getrouw beeld en er is rechtmatig gehandeld, er is ook sprake van begrotingsrechtmatigheid. 
Waar er toch risico’s of onzekerheden te vinden zijn is dit terug te vinden in het rapport.  
 
b. Vragenronde aan de accountant 

De fracties van D66, GroenLinks, GB Heerenveen, VVD en FNP stellen vragen aan de accountant.  
 
7. Verduidelijking/toelichting op antwoorden n.a.v. technische vragen 

Er zijn geen vragen om verduidelijking of toelichting. 
 
8. Themarekening 2017 (raad 18 juni 2018) 
D66 vraagt of het extra onderzoek van het college naar de rechtmatigheid van uitgaven binnen 
PGB’s consequenties heeft op de visie van het college over de keuze voor een PGB of zorg in 
Natura. Gaat het college hierdoor ontmoedigend te werk als de keuze van een inwoner naar een 

PGB neigt te gaan? Hebben de meitinkers hier speciale instructies voor meegekregen? Wethouder 
Broekhuizen zegt toe hier schriftelijk op terug te komen.  
 
In de auditcommissie wordt verder gesproken over het duiden van indicatoren die aan de begroting 
worden toegevoegd en hoe deze indicatoren eventueel gerelateerd kunnen worden aan 
referentiegemeenten of de veiligheidsregio. 

 

Het CDA vraagt naar het percentage externe doorverwijzingen van huisartsen in de gemeente 
Heerenveen in 2017. Wethouder Broekhuizen zegt toe hier schriftelijk op terug te komen. 



 
De VVD vermoed dat er op blz. 67 van de themarekening twee percentages zijn omgedraaid bij het 
onderwerp ziekteverzuimpercentage binnen de gemeentelijke organisatie. Er staat dat dit in 2017 

6,7% was terwijl 6,1% het juiste percentage lijkt. Burgemeester Van der Zwan zegt toe dit uit te 
zoeken.   
 
De FNP wil graag weten wat de stand van zaken is rondom het bouwen van woningen en vrijgeven 

van kavels in Jubbega. Wethouder Broekhuizen zegt toe dit uit te zoeken.  
 
De PvdA vraagt of uitgezocht kan worden waarom het percentage bij de indicator fietsveiligheid 
hoger ligt dan gemiddeld. Wethouder Broekhuizen vermoed dat dit komt door de regiofunctie van 
het ziekenhuis maar er wordt gekeken of nader uitgezocht kan worden hoe deze indicator precies 
werkt en geduid kan worden. 

 
Heerenveen Lokaal wil graag een overzicht van de staat van de kades van de Compagnonsvaart. 
Wethouder Broekhuizen zegt toe informatie over de staat van de kades toe te sturen.  
 
Tweede termijn: 
Bespreekstuk 

 

9. Verzamelbesluit financiële mutaties 2018-2 (raad 18 juni 2018) 
 
Hamerstuk. 
 
10. Jaarrekening 2017 en Begroting 2019 GR SW Fryslân (raad 18 juni 2018) 
 
Tweede termijn: 

Bespreekstuk 
 
11. Begroting 2019 en meerjarenraming 2020-2022 Hûs en Hiem (raad 18 juni 2018) 
 
Hamerstuk. 
 

12. Begroting 2019 en meerjarenraming 2020-2022 Recreatieschap Marrekrite (raad 

18 juni 2018) 
 
Hamerstuk. 
 
13. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 

 
 
 
 


